
Obecné zastupitel'stvo vo Svinici" 044 45 Košice-okolie

Z^PlSNICA
Zo zasadnutia OZ vo §vinici konaného dňa 10.06.2023

Prítomní: Podl'a prezenčnej listiny

Program:
1) Privítanie
2) Určenie zapisovateťa a overovateliov zápisnice
3) Informácia o pdprave Dňa obce 2023
4\ Voťba hlavného kontrolóra obce
5) Fungovanie prev adzky ZŠ od 1.9.2023
6) Fungovanie Šro oo I.9.2023
'l) Rózne
8) Záver

Starosta obce privítal prítomných poslancov OZ a hostí na zasadnutí a oboznámil ich
s programom.
Za navrhovatel'ov boli zvolení: Marek Molnár, Ing. František l{rubovčak, za overovateťov:
Slavomír Štovčik a Marta Bugošová a zapisovatelka p. Darina Ňulasyová.

V ďalšom bode starosta predniesol kontrolu uzneseni a predniesol návrh na doplnenie
programu obod: - otvorenie lomu vk.ú. Svinica- prezenácia podnikateťského zámeru
a VZN o zmenách a doplnkoch ÚPD ě.2,

P. Harčár obomrirnil pdtomných s podnikatelským zámerom firmy. Vývoz by bol
smeíom na obec Ďurkov, nie na obec Svinica. Pre realizáciu záneru je potrebné zaptacovať
lokalitu na ťažbu do ÚPD obce. Starosta obce obozruámil poslancov s náwhom VZN
o zmelách a doplnkoch č.2 ÚP obcí Ďurkov, Olšovany, Svinic4 ktorým sa mení a dopíňa
Y ZN ě. 38 12007 -A2 zo dňa 23.07.200 a VZN č. 1 l20l8 zo dňa 05. 12.20 1 8.
V ďalšom bode starosta obce oboznánil poslancov s prijalimi žiadosťami na funkciu
hlavného kotrolóla obce. Výberové konanie bolo vyhlásené v mesiaci apd1. Bola prijatá jedna
žiadosť p. Dariny Ňulasyovej. Ďalej starosta obce obozruírni poslaacov s klesajúcim počtom
detí vZŠ na budúci škols§ý rok, čo je spojenó aj s problémom udržatel'nosti ŠKD. Ďatej
informoval o problémoch pri realizácii projektu pre zqýšenie kapacity MŠ - doteraz nebola
obci doručená nnluva k realizácii prác zo strany PPA. Na ztíklade zasadnutia Rady MŠ, bol
prednesený náwh na zv]ýšenie škohého poplatku vo výške 15,- €.

V róznom starosta obce predložil majetkové priznanie vedúceho zamestnaírca vo
verejnej správe, talďiež majetkové priznanie riaditeťky MŠ. Oboznámil pdtomných
s pdpravou realizáciu kanaliácie od PD smer Ďurkov - pdvodný rad. Poslanci OZ navrhli
starostovi obce konať s políciou sittráciu na nlíženíe rychlosti na ceste kPD, aby sa
zabezpečila bezpečnosť oblvateťov obce. Ďalej bola prejednaná áadost'p. Novického na
prenájom obecnej parcely na r5nrátie parkovania o výmerc 7'1 nl2. Ďalej starosta obce
predniesol návrh na zriadenie vecného bremena na pmcely ó. 924 ,,C" a781l146 ,,E"
v prospech VSD a.s. z dóvodu realizápie rozškeniaNN siete v obci.


